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Pluimveesector  -  Subsidies mechanische vangmachines

In schriftelijke vraag nr. 629 van 30 augustus 2018 van gewezen collega Engelbosch en 
mijn eigen schriftelijke vraag nr. 373 van 14 februari 2020 werd gewezen op de 
perspectieven inzake de automatisering van het ‘afvangen’ van pluimvee voor het 
slachten. De inzet van mechanische ‘kippenvangers’ zou daarbij een bruikbaar alternatief 
zijn voor het vaak tot letsel en stress leidende handmatige vangen van de dieren.

In haar antwoord op mijn vraag stelde de minister dat er nog geen wetenschappelijke 
consensus is over welke methode het meest diervriendelijk is, maar ze gaf wel aan dat 
mechanische vangmachines sinds 2019 opgenomen zijn op de lijst van subsidiabele 
investeringen bij het Vlaams Landbouwinvesteringsfonds (VLIF).

Hoeveel subsidies voor de aankoop van mechanische vangmachines zijn sinds de opname 
op de lijst al toegekend? Heeft de minister zicht op hoeveel pluimveebedrijven al 
mechanisch kippen vangen?
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Er is tot nu toe één steunaanvraag voor een kippenvangmachine ingediend. De 
subsidietoekenning is in behandeling. 

Pluimveehouders zijn niet verplicht om de wijze waarop kippen gevangen worden op hun 
bedrijf te melden aan de overheid. Mijn administratie beschikt niet over de gevraagde 
gegevens.


